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organizace 

 

    

    Výroční zpráva 2019 - 2020  

 

Školská rada projednala distanční formou obsah výroční zprávy.  

Všichni členové rady dostali dne 22. 10. 2021 e-mailem k prostudování Výroční zprávu 

Střední průmyslové školy Edvarda Beneše a obchodní akademie Břeclav, příspěvkové 

organizace za období školního roku 2019-2020.  

Členové školské rady se vyjádřili k jejímu znění elektronicky. Nikdo z členů rady neměl 

připomínky ke znění zprávy. 

Všichni členové se elektronickou formou na zaslaný mail vyjádřili následovně: 

Zástupci pedagogických pracovníků: 

Ing. Ilona Galanidisová – Souhlasím, bez připomínek. 

Ing. Dagmar Pavlíková Nešporová - Schvaluji výroční zprávu. 

Ing. Bc. Miroslav Krajča - Nemám zásadních připomínek - souhlasím. 

 

Zástupci zákonných zástupců nezletilých žáků, zletilých žáků či studentů: 

Mgr. Blanka Kotásková - S obsahem souhlasím.  

Ing. Marcela Pardovská – Souhlasím, nemam žádné výhrady. 

Jakub Mrakava - Se zněním výroční zprávy souhlasím. 

 

Zástupci zřizovatele: 

Mgr. Jiří Tichý - Se zprávou souhlasím. 

Mgr. Petr Vlasák - S výroční zprávou souhlasím. 

Mgr. Richard Zemánek – Souhlasím. 

 

Předsedkyně školské rady pozvala všechny členy na příští schůzi plánovanou na 2. 12. 2021. 

Zpracovala: Ing. Ilona Galanidisová  

 


